

Speaker 2017

Patrick Myles

Data Analyst, CENTR



Patrick Myles ist seit 2010 in der Domainbranche tätig – vorrangig für CENTR (Council of European National Top-Level Domain Registries), wo er als Datenanalyst arbeitet. In dieser Funktion ist er für die technische Entwicklung der CENTRstats Plattform, Mitgliederumfragen, den DomainWire Global TLD report und andere Datenprojekte zuständig. Zusätzlich dazu hat Patrick Myles auch seine eigene Beratungsfirma Net Knowledge, die Datenanalysen, Marktstudien und individuelle Datenvisualisierungen für ccTLDs in der Asien-Pazifik und lateinamerikanischen Region bereitstellt. Er ist außerdem ccNSO liaison to the GNSO Council bei ICANN.

Patrick Myles has been working within the domain name industry since 2010 principally for CENTR (Council of European National Top-Level Domain Registries) where he currently works as data analyst. In this role, he is responsible for technical development of the CENTRstats data platform, member topical surveys, the DomainWire Global TLD report and other data projects within the CENTR membership. In addition to his work at CENTR, Patrick Myles also runs his own consultancy, Net Knowledge which provides data analysis, market reporting and custom data visualisation projects for ccTLDs in the Asia Pacific and Latin American region. Patrick Myles is currently serving as the ccNSO liaison to the GNSO council within ICANN.

Das Forum von
DENIC, nic.at und SWITCH

Domain
...pulse